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Verslag Algemene Vergadering van Dorpsraad Ottenburg van 13 juni 2024 
 

Aanwezig:  

Dagelijk Bestuur: Klaas Decanniere, Petra Detienne, Eric Laevens 

Leden: Yves Vandenhoeke, Paul Christiaens, Johan Kumps (ouderraad), Wim Steeno (OHR), Arne 

Deveuster (plaatsvervanger Chiro), Thomas Vanfraechem (Chiro), Erik Janssens, Raymond Ronsmans, 
Michel Detienne, Cynthia Vanmarcke (GBS De Letterboom), Joseph Detienne  

Derden: Julie Vandenbossche, Katy van Londen (SAAMO), José Vincent, Filip Vandeputte, Aimé 
Vanpee, Francisca Matthijs (handelaars), Peter Gysemans (Afdelingshoofd interne beheer- en 

beleidszaken), Dominik Verhaegen 
 

Verontschuldigd: Hubert Van Roo (parochie), Danny Vangoidtsenhoven (burgemeester), Anneleen 

Vanden Boer (participatieambtenaar), Annelies Goovaerts (OHR) 

 

Afwezig: Gerard Vanderveken, Philippe Vandenbroeck, Tim Bosseloo 
 

___________________________________________________________________________________ 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering van 18 januari 
 
Er zijn geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd.  

 
 

2.  Samenstelling Algemene Vergadering en Dagelijkse Bestuur 
 
De erkenning van de dorpsraad Ottenburg werd vernieuwd door de gemeente Huldenberg. 

 
De Dorpsraad ontvangt geen werkingssubsidie omdat haar rekeningsaldo positief is. M.a.w. de 

Dorpsraad wordt ‘gestraft’ omdat ze meer inkomsten ontving dan uitgaven deed. Gezien het Dagelijks 
Bestuur dit onrechtvaardig vindt, werd dit aangekaart bij de gemeente. Het antwoord luidde dat er is 

besloten dat in de volgende legislatuur (na de verkiezingen in oktober 2024) de financieringswijze van 
participatieraden ter discussie gesteld zal worden. 

 
Er wordt een korte voorstellingsronde gehouden. 
 

Er is een wijziging in de afvaardiging voor de ouderraad: Johan Kumps vervangt Stefanie Holvoet als 
afgevaardigde. We danken Stefanie voor haar inzet voor de Dorpsraad. Tom Van Pee fungeert als 

plaatsvervanger voor de ouderraad. 
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De handelaars vaardigen Francisca Matthijs af. Een plaatsvervanger is nog niet bekend. 
 
Stemming over en unanieme goedkeuring voor de toetreding als lid van de Algemene Vergadering van 
Michel, Joseph en Yves. 
 
Stemming over en unanieme goedkeuring voor de toetreding van Eric als lid van het Dagelijks Bestuur.  
 

Zie de geactualiseerde ledenlijst als bijlage bij dit verslag. 
 

 

3. Goedkeuring en kwijting van de rekening 
 
Klaas stelt het financieel verslag voor van 2023 tot en met mei 2024. Yves vraagt om in de toekomst 
ook een begin- en eindsaldo te vermelden. 

 
De vergadering keurt de rekening goed en verleent kwijting aan de bestuursleden. 

 
 

4. Voorstel aanpassing statuten 
 
De geel gemarkeerde aanpassingen, voorgesteld door het DB en vooraf aan de leden bezorgd, worden 

goedgekeurd mits volgende twee aanpassingen: 
 Artikel 11.1. toevoeging van ‘netto’ voor activa. 

 Artikel 14.2. ‘hersteld’ wordt aangepast naar ‘gestemd’ 
 

De blauw gemarkeerde zaken waren voorstellen ter bespreking: 

 De beperking van 30 leden: na discussie wordt artikel 5.1. ‘De Dorpsraad heeft niet meer dan 
30 leden.’ geschrapt. 

 Behoud van de dubbele meerderheid: artikels 5.2., 11.1., 11.2. en 14.2. worden als volgt 
aangepast: 

 Eerste stemming: minstens de helft van de leden aanwezig en minstens de helft +1 
akkoord. 

 Als voorwaarden niet gehaald, tweede stemming met minstens de helft +1 akkoord. 
 De onbeperktheid in hernieuwen van het (bestuurs)lidmaatschap: artikels 6.1. en 15.2.  

worden behouden. Argumentatie hiervoor is de noodzaak aan gemotiveerde (bestuurs)leden. 
 

De gewijzigde statuten worden goedgekeurd en vind je als bijlage bij dit verslag.  
 

Yves vraagt naar hoe het zit met de verzekeringen: 
- Tijdens de Algemene Vergaderingen zijn we verzekerd via de gemeente. 
- Bij activiteiten die de Dorpsraad inricht, wordt gecheckt met de gemeente of die activiteit ook 

is verzekerd. Indien dit niet het geval is, wordt een aparte verzekering aangegaan.  
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5. Update dorpskernvernieuwing (door Peter)  
De Dorpsraad dankt Peter Gysemans, afdelingshoofd interne beheer- en beleidszaken van de 

gemeente Huldenberg, voor zijn toelichting bij de evolutie van de dossiers onder 5.1. tot en met 5.4. 
hieronder en de huidige intenties van het gemeentebestuur in dat verband. De Dorpsraad noteert de 

bereidheid tot participatie en de gelegenheid die daartoe zal worden geboden bij elke stap, zodra 
nuttig. 

 
Peter licht de evolutie van de dossiers toe zoals hierna weergegeven. 
  

5.1. Chirolokalen (actie 54) 
De gemeente zat samen met de Chiroleiding. Afspraken gemaakt. Er komen prefabunits (= containers). 
Omgevingsvergunning ingediend op 3 juni. Bouw duurt drie maanden dus de vooropgestelde timing 
van deze zomer kan niet worden gehaald. Deze worden geplaatst achter de voetbalkantine (60m x 
4m). Er was ook overleg met OHR voor gemeenschappelijk gebruik van het sanitair, water, elektriciteit. 

Er komt ook een wegje voor betere toegankelijkheid. 
 

Vorig jaar was er een overleg met de chiroleiding over wat ze exact nodig hadden. Na een bijkomend 
overleg begin dit jaar is het bestek opgemaakt om prefabunits aan te kopen. De gunning daarvan was 

eind maart. 

 
De omgevingsvergunning is ingediend op 3 juni. Die zal, hopelijk, goedgekeurd zijn ten laatste eind 
augustus. Van zodra de vergunning er is, kan de productie starten. Dat zou 3 maanden duren. Het 
zetten zelf kost quasi geen tijd, dus in december zouden ze er moeten staan. 

 
Het masterplan sprak van 8 x 12 meter (96m²). Het is 60 x 4 geworden (160m²). 

 
Er is al een overleg geweest met OHR en de Chiro over het gezamenlijk gebruik van het sanitair.  

 

5.2. School 
5.2.1. Kiss & ride-zone (actie 24) 

De kiss & ride wordt aangepast in de zomervakantie om de veiligheid te verhogen en hopelijk ook om 
de verkeerschaos te verkorten. 
 
Tussen 1 juli en 31 augustus zal de parking niet beschikbaar zijn. 
 
Het concept is dat stappers en trappers zo min mogelijk oversteken tussen gemotoriseerd verkeer. De 
huidige kiss & ride wordt parking en er komt een nieuwe kiss & ride langs de stappers-/trappersweg 
achteraan de parking in de langsrichting zodat men uit de wagen stapt en meteen op de 
strappertoegang komt naar de school. Er worden octopusgeleide hekkens gezet om te voorkomen dat 

deuren kunnen openzwaaien op het pad. 
 

Tussen de parking en de school komen er twee wegen. Eentje voor de kantine voor de stappers en 
eentje achter de kantine voor de trappers (2,4 m) 
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Er is dus maar één oversteek meer op heel de parking en dat is voor degenen die parkeren in 
middenstroken en de middenvoetweg moeten nemen van de parking om zo naar school te gaan.  
 
De drie gehandicaptenparkings die nu in grasdallen liggen vlak langs het voetbalveld worden 
geschrapt omdat die liggen net aan de hoofdtoegang van de stappers en trappers en dat is te 
gevaarlijk. De eerste drie parkings links van de hoofdinkom zullen omgevormd worden tot officiële 
gehandicaptenparkings en omdat die meestal vrij zijn of minder gebruikt krijg je ook vanop de rijweg 

van de parking beter zicht op de hoofdinkom van de stappers en trappers (veiliger). 
 

De hoofdinkom zal ook een octopuspaal krijgen als herkenningspunt. 
 

5.2.2. Gespreide schooluren blijven behouden  
De wisselende uren die sinds de kerstvakantie van kracht waren, zijn geëvalueerd op 29 maart. Er 
werd een vragenlijst verstuurd naar de ouders. Er werden 152 antwoorden ontvangen. Er zitten 
kinderen uit 284 gezinnen in de school. 
 

De vragen:   
1.Mijn kinderen zitten in: kleuterschool (17%), lagere school (55%), beide (28%) 

2. Wij komen meestal naar school met: auto (79%), fiets (7%), te voet (14%), openbaar vervoer (0%)  
3. Mijn kind komt alleen naar school: ja (0%), nee (95%), soms (5%)  

4. Via welke wegen komen jullie naar school: Bloemenstraat via Tommestraat (11%), Bloemenstraat 
via Leuvensebaan (52%), Florivalstraat (37%) 

 
5. Hoe ervaren jullie de wisselende uren: positief (61%), negatief (39%)  

· 5a. Waarom positief? minder file, rustiger en veiliger, meer tijd 's ochtends, makkelijker vinden van 
parkeerplaats, kiss & ride werkt vlotter 

· 5b. Waarom negatief? hogere kost opvang, combinatie leerling/kleuter -> langer wachten bij ophalen 
lagere school, moeilijkere combinatie met naschoolse activiteiten, later op het werk, meer gehaast, 
meer kans op file naar het werk, eerder voordelig voor mensen die van ver komen, nog steeds druk op 

wisseluren, op woensdagen verandert er niet veel qua drukte. 
 

6. Is de verkeersveiligheid rondom de school verbeterd? ja (46%), nee (22%), geen verschil (32%)  
· 6a. Waarom ja? minder verkeersdrukte, minder gevaarlijke situaties, minder wildparkeren, minder 

stress, rustiger 
· 6b. Waarom nee/geen verschil? nog steeds druk om 8:15 en wisseluren, geen leerkracht aan 
zebrapad tussen 8:30 en 8:45, langere periode van druk verkeer, nog steeds onveilige chauffeurs, 
structurele aanpassing aan de straat is nodig  

 
7. Is de verkeersdrukte op de parking verbeterd? ja (52%), nee, (23%), geen verschil (25%)  
· 7a. Waarom ja? makkelijker vinden parkeerplaats, K&R vlotter toegankelijk, minder auto's op 
hetzelfde moment 

· 7b. waarom nee/geen verschil? ouders blijven langer op de parking wachten, staan langer 
geparkeerd met kinderen in kleuter- en lagere school, blijft druk op wisseluren 

 
8. Hebben jullie het uur van aankomst op school aangepast? niet van toepassing (28%), na 8:30 (34%), 
opvang zoals voorheen (32%), tussen 8:15 en 8:30 zoals voorheen (6%) 
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9. Waar merk je eventueel nog problemen met verkeersveiligheid? niet naleven van verkeersregels, 
wisselende uren pakken het infrastructuurprobleem niet aan. 
 
10. Suggesties? Politiecontroles, parkeerverboden op Leuvensebaan/Florivalstraat, sensibilisering, 
veiligere oversteekplaats, meer paaltjes, terug een dorpsschool, terug de oude uren.  
 

Er is een studie lopende over de school(capaciteit). Die wordt afgerond eind dit jaar. Een beslissing 
dient voor 15/02/2025 genomen te worden i.f.v. de start van de inschrijvingen voor het volgende 

schooljaar, dus op de gemeenteraad van januari 2025. 
   

5.3. Andere gebouwen (pastorij, oud gemeentehuis, kerk) 
De fusie van de kerkfabrieken is rond aan kerkelijke kant. Het bisschoppelijk decreet is er, maar het is 

de Vlaamse minister die bevoegd is voor de eigenlijke samenvoeging. Die handtekening wordt pas in 
het najaar verwacht. Ondertussen zijn de kerkfabrieken in ‘lopende zaken’ en kunnen ze geen 

belangrijke beslissingen meer nemen. Dat wil ook zeggen dat de officiële desaffectatie van de pastorij 
voor het najaar zal zijn. 
 
Op de gemeenteraad van juni staat een bestek geagendeerd om een grondige studie op te maken voor 
een mogelijke herbestemming van de pastorij, het witte huis (= oud gemeentehuis) en de kerk. De 
bedoeling is om die studie breed te maken (dus niet enkel capaciteit gebouwen maar ook 
vermarkting) en ook de inplanting van een nieuwe zaal (gezien verouderd qua energienormen) al mee 
te geven als parameter en natuurlijk alle input die er al is in het kader van het ‘Dorpshuis’-traject. In 

dat bestek wordt ook gevraagd naar het zoeken naar concrete invullingen. In deze opdracht zit ook 
een participatietraject. Er zal een fasering opgemaakt worden en in elke fase zal er participatie zijn.  
 

Wat de kerk betreft, zal dat nog geen concrete invulling zijn, maar binnen de eerste zes maanden van 
de volgende legislatuur moet het kerkenbeleidsplan geëvalueerd worden en de studie kan al dienen 
om die gesprekken te stofferen. 
 

5.4. Andere 

5.4.1. Pompstraat 
De gemeente is samen met de projectontwikkelaar weerhouden voor het traject ‘dorpelijk wonen’ van 
de Vlaamse Bouwmeester voor het perceel met de loods op de hoek van Pompstraat en 

Leuvensebaan. 
 

De gemeente wil dat er gestreefd wordt naar een mix van grotere en kleinere wooneenheden en 
eventueel een handelszaak, en dat er aandacht is voor de poortfunctie die in het masterplan 

beschreven staat. Als je dat gebouw ziet, moet je ergens het gevoel krijgen dat je een dorp 
binnenrijdt. 

 
5.4.2. Meerjarenplan 
2025 is het jaar dat het nieuwe meerjarenplan moet opgemaakt worden voor de volgende zes jaar. 
Voor de opmaak van dat plan is sowieso ook participatie voorzien, dus de dorpsraad zal op dat 
moment nog eens advies kunnen geven over welke acties uit het leefbuurtenplan prioritair zijn. 
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5.4.3. Deelwagen 
Sinds 17 mei is er een deelwagen in Ottenburg (en Neerijse). Meer info: 
https://www.huldenberg.be/nl/twee-nieuwe-deelwagens-in-neerijse-en-ottenburg  
 
 
Voorlopige opmerkingen van de Dorpsraad bij bovenstaande toelichting: 
 

 5.1. De Dorpsraad betreurt dat de vooropgestelde timing (zomer) niet werd aangehouden. 
 5.2.1. De Dorpsraad vraagt met aandrang om met de aannemer afspraken te maken zodat de 

parking tijdens het eerste weekend van augustus, met OtSpot en de mosselkermis, zoveel als 
mogelijk wél beschikbaar is. 

 5.2.1. Er worden ernstige vragen gesteld bij de zinvolheid van het verplaatsen van de kiss & ride 
(en de investering hierin). Deze creëert alleen maar extra auto’s én manoeuvres op de parking.  

 5.2.2. De Dorpsraad betreurt dat de bevraging enkel werd uitgevoerd bij de ouders en dus niet 
bij de kinderen zelf, de leerkrachten en de buurtbewoners, zoals werd vooropgesteld.  

 5.2.2. Zijn de neveneffecten ook in kaart gebracht? Bv. nooit kwamen zoveel kleuters te laat op 

school.  
 5.3. De Dorpsraad betreurt dat er geen voorlopige maatregelen voor het dorpshuis/de pastorij 

werden geschetst (zoals was voorzien in de agenda).  
 5.3. Er wordt uitdrukkelijk gevraagd aan de gemeente om het dak van het oude gemeentehuis 

(wit gebouw) te herstellen om verder verval te vermijden. Idem voor de pastorij. 
 5.3. Landelijke Gilde suggereert om eerst het oud gemeentehuis te renoveren en daarna pas de 

pastorij. Zo kunnen de gebruikers van de pastorij tijdelijk in het gerenoveerde witte gebouw 
terecht.  

 5.3. Er wordt opgemerkt dat de kerk niet op hetzelfde niveau staat als de andere gebouwen 
waarvan de besluitvorming voor de herbestemming wel rond is. Vermarkting van de kerk is 

voorbarig in afwezigheid van een aangenomen kerkenbeleidsplan, en investeringen in dat 
verband voorbarig. 

 5.4.3. Er wordt opgemerkt dat allerlei voorzieningen (bv. deelwagen, zaalreglement enkel 

online raadpleegbaar) ontoegankelijk zijn voor (oudere) mensen die niet digitaal vaardig zijn.  
 

 

6. Update Project Ottenburen (door Katy) 
Het project Ottenburen wil de betrokkenheid in de buurt en het dorp verhogen. Er is daarom een 
netwerk van straatcontacten opgestart. Dit zijn aanspreekpunten voor de bewoners van een bepaalde 
straat. Zij nemen initiatieven om het contact te bevorderen, wisselen info uit en leiden toe naar het 

dorps- en verenigingsleven. Momenteel zijn dit een 10-tal mensen. Er zijn twee samenkomsten 
geweest. 

 
Er werd vorige AV gevraagd naar een overzicht van deze contactpersonen. Antwoord: dit zal niet 

gepubliceerd worden omdat meerdere deelnemers zich liever niet ruim bekend maken. Het gaat er 
om te versterken wat er al gebeurt en signalen op te vangen.  
 
Uit deze groep zijn al verschillende voorstellen en ideeën voortgekomen. Zoals bv. de nood aan 
ontmoetingsplekken, meer concreet zitbanken.  
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Aan een vijftal van deze ontmoetingsplekken kunnen ook fysieke aankondigingsborden, 
‘babbelborden’, komen om nieuwtjes uit te wisselen.  
Informatie-uitwisseling gebeurt nu meestal digitaal en dat is voor velen een drempel.  
Oproep: concrete plaatsen om buurtplekken in te richten. 
Provincie Vlaams-Brabant en Koning Boudewijnstichting ondersteunen het straatcontacten-project 
financieel. 
Andere initiatieven binnen het project: onthaalbrochure nieuwe inwoners, ondersteuning 

buurtactiviteiten. 
Er wordt gevraagd naar de duur van de werking van SAAMO in het dorp en of ze ook in de andere 

deelgemeenten actief zijn. Antwoord: het projectplan van SAAMO loopt momenteel tot 2027. De 
werking is ruimer dan Ottenburg. SAAMO heeft geen overeenkomst met de gemeente. Hun positie is 

onafhankelijk. Uiteraard zijn er wel contacten met de gemeente.  
 

7. Update site Exide (voormalig Tudor) 
 
Peter geeft volgende toelichting: de POM is nu eigenaar van de site. Is nu een industriegebied (een 

zogenaamd ‘brownfieldconvenant’*) en blijft ‘activiteitengebied’ (KMO’s).  
Er is net een studie opgestart met één jaar doorlooptijd.  

Het Nationaal Park Brabantse wouden werd opgericht. Florival wordt hiervoor een onthaalpoort.  

De gemeente is gestart met de opkuis van dit gebied. Er is reeds 1800m³(!) afval weggehaald. De 
vervallen loodsen worden afgebroken tot op de bodemplaat. Afhankelijk van de toekomstige functie 
moet de bodem al dan niet gesaneerd worden. 
 
*Overheid en privé investeren in de herontwikkeling van bijvoorbeeld vervallen en verontreinigde bedrijfsterreinen. De 

overheid geeft faciliteiten die er anders niet zijn, om het voor investeerders economisch aantrekkelijk te maken . 
 

8. Fietstocht vanuit de Huldenbergse dorpsraden 
 
Zondag 18 augustus tussen 10u en 15u van ongeveer 30 km. Vertrekken kan vanuit elke 

deelgemeente. Elke dorpsraad voorziet catering (zelf in te vullen) in de gemeentezaal. 
De bedoeling is ook om de werking van de dorpsraad in de kijker te zetten. 

 
Het parcours wordt uitgezet op Garmin. Op 12 augustus worden er ook pijlen op kruispunten van het 
parcours getekend (op straat). 

 
 Wie wil helpen? Katy en Johan  

 Wat doen we? Ideeën:  
o beamer en scherm zetten met een presentatie: werking 2023, voorstelling van de 

verenigingen, aankomende activiteiten 
o aankomende activiteiten ook op andere manier zichtbaar maken 

o folders met activiteiten van verenigingen 
o tentoonstellingspanelen gemeente en documenten infomoment najaar gebruiken  
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9. Varia 
 

9.1. Update openbare werken  
 

Deze update werd bezorgd op 14 juni door het Diensthoofd Patrimonium: 
 

 Bilande en Neerpoorten: de aanbestedingsprocedure heeft wat voeten in de aarde gehad daar 
er maar één inschrijving was en deze aannemer ergens ook een fout had gemaakt in zijn 
inschrijving. Ondertussen is er bij Fluvius toch een positief gunningsverslag uitgekomen dat nu 
geagendeerd wordt voor goedkeuring gunning bij Fluvius en ook aan ons bezorgd zal worden 
voor goedkeuring van ons aandeel. Probleem is dat omwille van omgevingsvergunning de 
werken MOETEN starten voor 1 sept 2024 anders vervalt vergunning. Steven Ferson van 
Fluvius zal aannemer reeds polsen of hij voor 1 september ergens een graafmachine kan laten 
starten met een klein werkje in kader van de vergunning (om zo verval vergunning te stuiten), 

waarna er dan weer een poos stilgelegen zal worden tot de aannemer met volle kracht aan het 
dossier zal beginnen. Ik heb ook meegegeven dat het stukje Neerpoorten voor ons de grootste 

prioriteit heeft gezien de staat van het wegdek (we kunnen dat met WEB niet meer degelijk in 
stand houden). Deze zomer verwacht ik dus officiële gunning en sluiting met de aannemer 

zodat we dan afspraken kunnen maken naar effectieve uitvoering van de werken. Bewoners 

zullen eens aannemer officieel aangesteld is nog info krijgen m.b.t. start werken en 
fasering/omleiding/hinder etc. Zal dus geschat najaar 2024 zijn. 

 Langelez en Potbeekstraat: dit project zal volgen op project Bilande/Neerpoorten maar zit nog 
vast op inname voor pompstation. Uitvoering hopelijk in 2025. 

 Gehucht Tomme is nog in ontwerpfase, laatste fase (overleg met landbouw, Agentschap 
Natuur en Bos, opmaak archeologienota etc.). Er wordt gestreefd om dit jaar nog een 

vergunningsaanvraag te doen. 
 Florival, Bergstraat en Wijmingenstraat is in ontwerpfase. Er zijn nog innames nodig wat het 

dossier zwaarder maakt. Voor dit dossier zal vermoedelijk de omgevingsvergunninsaanvraag 
pas ergens in 2025 zijn en uitvoer ten vroegste 2026. 

 Langeheidestraat: omgevingsvergunning is oké sinds 4/4/2024, maar we wachten op correcte 
aanlevering van het aanbestedingsdossier vanuit het studiebureau. We hopen zo snel als 

mogelijk te kunnen aanbesteden om in de loop van 2025 in uitvoer te kunnen gaan. 
 Borheidestraat: studie opgestart. Haalbaarheid wordt verder bekeken, Elia-leiding in de weg. 

Nog in startfase. 
 
Een overzicht van  werken/evenementen met hinder op het openbaar terrein de komende 30 dagen 

kan iedereen raadplegen via Hinder in kaart | Geopunt | Digitaal Vlaanderen: 
https://www.geopunt.be/hinder-in-kaart. 

 

9.2. Infomarkt Huldenbergse feesten 
Er is geen interesse bij de aanwezigen om een infostand te bemannen tijdens de Huldenbergse 

feesten. 
 

9.3. Lijst met geopende voetwegen sinds 2016 staat online 
Je kan per deelgemeente voor elke voetweg een beschrijving en kaartmateriaal raadplegen via  
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https://www.huldenberg.be/nl/vrije-tijd/toerisme/trage-wegen-in-groot-huldenberg. 
 

9.4. Sinds 1 maart is er een nieuw zaalreglement in voege, met gewijzigde tarieven 
Je kan het gebruikersreglement van het gemeenschapscentrum in Huldenberg raadplegen op deze 

webpagina: https://www.huldenberg.be/vrije-tijd/huur-een-zaal/praktische-informatie-bij-de-huur-
van-gemeentelijke-lokalen. Landelijke Gilde stuurde een aantal opmerkingen op dit reglement. 

 De Dorpsraad merkt op dat het reglement nog niet uithangt in de zaal. 

 

9.5. Bivouac, het pop-up festival in Wavre is opnieuw begonnen  
Tot nu toe bleef de lawaaihinder beperkt, wellicht dankzij het slechte weer.  
 

9.6. Volgende Algemene Vergadering 14 november 2024 om 20u in De Linde 
 

9.7 Verkooppunt blauwe zakken 
Vraag aan de gemeente om opnieuw een verkooppunt van de blauwe zakken te voorzien in 
Ottenburg.  
De Dorpsraad merkt ook op dat het past om handelaars die bijdragen tot de distributie van PMD-
zakken te vergoeden gezien dit een overheidstaak is. 
 

9.8. Vraag vanuit de Paraadt Senioren 
Raymond licht toe dat de Paraadt Senioren een dossier wenst uit te werken over de toegankelijkheid 

van de deelgemeenten. Er wordt gevraagd wie hieraan wil meehelpen. Michel en Klaas stellen zich 
kandidaat. 
 

De vergadering wordt gesloten om 22u58. 
 
Geplande activiteiten in Ottenburg (niet volledig): OVERZICHT: www.ottenburg.be -> activiteiten 

Datum Activiteit Organisator 

03 & 04/08 OtSpot en Mosselkermis Verenigingen 

08/09 Rommelmarkt e.a. Inwoners i.s.m. SAAMO 

15/09 Dag van de Landbouw Landelijke Gilde 

26/10 Kaas- en wijnavond Landelijke Gilde 

14/12 Kerstmarkt Landelijke Gilde 

Doorlopend Activiteiten Het Zevende Zegel  

 


